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Young Post 第七屆香港學界龍舟錦標賽初級龍舟訓練班 

器材及場地合作邀請信 

敬啟者： 

 

中國香港龍舟總會將會在 2016年 2月至 4月間為全港中學提供免費八小時龍舟課程，為配

合發展及讓各屬會可以參與此計劃。 

 

總會現誠邀各有興趣參加計劃及能免費提供龍舟及相關器材之屬會, 出席在 2016年 1月 2

日下午二時假沙田石門龍舟訓練中心舉辦是次簡介會，講解相關事宜。期望各屬會能鼎力支持，

能一起將龍舟運動普及起來。 

 

請在 2015年 12月 31日前將以下回條電郵(hkdba11@gmail.com)或傳真(2577 1873)回覆秘書

處。如有意更詳細了解情況，請致電 25048332 總會查詢。 

 

 此致 

 

各屬會 

  

 中國香港龍舟總會副主席 

鍾志樂先生 

 

二零一五年十二月二十五日 

回   條 

敬覆者： 

 

本會＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿（負責人：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿） 

 

聯絡電話：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿有意為中學免費提供龍舟服務，並將會出席在 2016 年 1 月 2 

 

日下午二時舉行之簡介會。 

 

此覆 

 

中國香港龍舟總會 

              

簽署：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 日期：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 
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25th December,2015 

 

Dear Sir/ Madam, 

 

Young Post The 7th Inter-school Dragon Boat Championships 

Elementary Dragon Boat Training Courses – Equipment & Facilities Collaboration Invitation Letter 

 

 The Hong Kong China Dragon Boat Association will provide a 8-hour free dragon boat training 

course to all secondary schools from February 2016 to April 2016. Your clubs are appreciated to join 

us to develop the dragon boat.   

 

 We invite your club that would like to provide dragon boats and relevant facilities to schools to 

attend a seminar at the HKCDBA Training Centre at 2p.m on 2nd January 2016 for giving more 

information. We hope your clubs to join together to promote the Dragon Boat to public.  

 

 Please return the reply slip by email (hkdba11@gmail.com) or fax (2577 1873) to the 

Secretaries. You also phone to (25048332) ask further information.  

 

 

Chung Chi Lok 

Vice Chairman of the HKCDBA 

 

 

 

Reply Silp 

 

 

Club Name:＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

 

Person in-charge:＿＿＿＿＿＿＿＿＿  Contact：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

 

I confirm to attend the seminar on 2nd January, 2016 for providing free dragon boat services to the 

secondary schools. 

 

 

Signature: ________________________ Date:_______________________ 

mailto:hkdba@hkolympic.org
http://www.hkdba.com.hk/
mailto:hkdba11@gmail.com

